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RADA ŠKOLY 

pri Základnej škole, Komenského  ul. č. 3, 900 27  Bernolákovo 

________________________________________________________________ 

                                                                                                  V Bernolákove, dňa 19. 09.2021 

  

  

Z á p i s n i c a  

napísaná z 4. zasadnutia Rady školy pri Základnej škole, Komenského 3, v Bernolákove, ktoré 

sa konalo dňa 14. 9. 2021 v priestoroch Kultúrneho domu v Bernolákove so začiatkom o 16.30 

hod. 

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (tvorí súčasť zápisnice). 

  

Predsedníčka Rady školy, Ing. Martina Brunel otvorila rokovanie, privítala všetkých prítomných 

a skonštatovala, že Rada školy (ďalej len „RŠ“) je uznášaniaschopná. Prítomných bolo 8 z 11 

členov RŠ. Predsedníčka RŠ privítala na rokovaní pani Mgr. Adrianu Moldovú, poverenú 

riadením ZŠ v Bernolákove a učiteľky zastupujúce 3. a 4. ročník ZŠ. 

  

Uznesenie č. 1/2021 

Rada školy jednohlasne odsúhlasila program rokovania RŠ: 

1.     Privítanie 

2.     Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3.     Plán zasadnutí Rady školy pri ZŠ na školský rok 2021/2022 

4.     Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v 

Bernolákove za školský rok 2020/2021 

5.     Nariadenia ohľadom nosenia rúšok v priestoroch školy (sťažnosti rodičov) 

6.     Riešenie situácie na starej škole – prizvané pedagogičky a vychovávateľky 3. a 4. ročníka ZŠ 

7.     Rôzne 

Za: 8 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

1. Predsedníčka otvorila program, ktorý členovia RŠ schválili. 

            

2. Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Katarína Kurtanská a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí: Mgr. Ivana Šimigová a Mgr. Eva Žurková 

  

Uznesenie č. 2/2021 

RŠ schvaľuje: 

a)     zapisovateľku zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Katarínu Kurtanskú 

b)    overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, Mgr. Ivanu Šimigovú a Mgr. Evu Žurkovú Plán 

zasadnutí sa môže meniť pred každou RŠ aj vzhľadom na epidemiologickú situíciu 

Za: 9 ( k zasadnutiu sa pripojil pán Gajdošík) 

Proti: 0  

Zdržal sa:  0 

  

  

3. Plán zasadnutí RŠ 

Plán zasadnutí sa môže meniť pred každou RŠ aj vzhľadom na epidemiologickú situíciu 

Uznesenie č. 3/2021 

Členovia RŠ vzali na vedomie tento bod programu. 

Za: 9  prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

4. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy v 

Bernolákove za školský rok 2020/2021 
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V tomto bode Mgr. Moldová predniesla správu, ktorú vypracovala za minulý školský rok ešte jej 

predchodkyňa Mgr. Lipka -Rezníková. RŠ oboznámila s úspechmi dosiahnutými za minulý rok, 

hovorilo sa o projektoch, do ktorých sa škola zapojila, hoci mnohé nebolo možné absolvovať pre 

koronakrízu. RŠ dostala informáciu o tom, koľko učiteľov si dopĺňa vzdelanie aj priestorových 

problémoch, ktoré má škola. Pán Juriga sa pýtal, či je možné presunúť finančné prebytky z 

jedálne napríklad na mzdy, p. Moldová odpovedala, že sú to účelovo viazané prostriedky a 

musia sa vrátiť obci. Zastupujúci starosta pán Turenič uviedol, že financie sú ale spätne dané na 

chod jedálne. Zároveň informoval, že obec musela zaplatiť prasknuté potrubie pod telocvičnou 

v hodnote 60- 70 tisíc, budú sa musieť vymeniť trubky v celej škole a čaká nás aj rekonštrukcia 

kotolne. Pán Gajdošík sa pýtal, či je priestor na navýšenie financií pre školu, na čo pán Turenič 

odpovedal, že viac ako polovica rozpočtu Bernolákova ide práve na školstvo. Pán Gajdošík sa 

pýtal, čo je nové s výstavbou prístavby školy. Pán Turenič vyhlásil, že verí, že nové priestory 

budú k dispozícii od septembra 2023. 

Uznesenie č. 4/2021 

Členovia RŠ sa uzniesli, že berú na vedomie prednesenú správu. 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

5. Nariadenia ohľadom nosenia rúšok v priestoroch školy (sťažnosti rodičov) 

Predsedníčka RŠ p. Brunel predniesla sťažnosť pani Polgárovej, ktorá jej bola adresovaná a ktorá  

opisovala situáciu, kedy mali byť deti nútené nosiť rúška aj v exteriéri. Zároveň poukázala na 

kompetencie RŠ, a rodičia by mali podľa nej komunikovať najmä s vedením školy. P. Moldová 

potvrdila, že aj ona dostala 2. sťažnosti, poukázala na to, že škola nejde nad rámec toho, čo 

vyžaduje hygiena a teda v súčasnosti deti na telesnej, prestávke či vonku v družine rúška nosiť 

nemusia. Pán Požár navrhol, aby sa zvolil jednoduchý spôsob, ako rodičov informovať o 

aktuálnych zmenách a zároveň tam zakomponovať vetu, že to nie sú nariadenia školy ale 

hlavného hygienika, resp. vlády. 

  

Uznesenie č. 5/1/2021 

RŠ sa uzniesla, že berú na vedomie podnet rodičov. 

Za:  9  prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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 Uznesenie č. 5/2 /2021 

RŠ odporúča vedeniu školy informovať rodičov žiakov ŽS o nosení rúšok v interiéri a exteriéri, 

ktoré sa vždy riadi iba platnou vyhláškou a škola neprekračuje jej rámec. Akékoľvek sťažnosti sú 

mimo kompetencie RŠ a vedenia školy. 

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 Uznesenie č. 5/3/ 2021 

RŠ odporúča zverejňovať na webe aktuálne nariadenia a to vo forme jednoduchého manuálu. 

RŠ žiada rodičov o trpezlivosť a zhovievavosť. 

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 Uznesenie č. 5/4 /2021 

RŠ sa uzniesla, že sa problematikou nosenia rúšok už nebude zaoberať vzhľadom na nemožnosť 

aktívneho vstupu do tejto problematiky. 

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

6.Riešenie situácie na starej škole – prizvané pedagogičky a vychovávateľky 3. a 4. ročníka ZŠ 

Na začiatku rokovania o tomto bode pani predsedníčka RŠ Brunel navrhla, aby vzhľadom na 

citlivé informácie, bol tento bod neverejný. 

Uznesenie č.6 /1/ 2021 

Členovia RŠ navrhli, aby bol tento bod programu neverejný. 

Za:  9 prítomných členov 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č.6 /2 /2021 

 RŠ vzala na vedomie informácie uvedené p. Moldovou aj p. učiteľkami 3.a 4. ročníka. 

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č.6 /3 /2021 

 RŠ odporúča, aby nás p. Moldová poverená riadením školy a p. učiteľka Mullerová, informovali 

o riešení predmetnej problematiky. A to písomne podaním správy predsedníčke RŠ do 

15.10.2021.  

Za:  9 prítomných členov 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

  

7. Rôzne 

- Pán Müller by nechcel, aby zamykanie školy, do ktorej sa presťahovala ZUŠ bola na pleciach 

učiteľov ZUŠ. Navrhlo sa riešenie, že sa preverí, či by tak mohli urobiť napríklad príslušníci 

Obecnej polície. Pani Šimigová sa zároveň zástupcu obce pýtala, aké sú možnosti pridelenia 

bytu učiteľom, ktorí dochádzajú z veľkej diaľky. Pán Turenič za obec uviedol, že toto má v 

rukách komisia pri OC, ktorá o tomto rozhoduje. 

  

Na záver predsedníčka RŠ ukončila rokovanie RŠ a poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť. 

                                

Zapísala: Mgr. Katarína Kurtanská 

Overili: Mgr. Ivana Šimigová, Mgr. Eva Žurková 

Schválila: Ing. Martina Brunel, predseda RŠ 


